
       音箱在手机连接状态下，当有人呼入电话时，此时按下音箱上
的       键可接听电话，通话结束时，再按一下       键 可挂断电话。

       Micro充电接口外接5V   1A充电器充电，充电过程指示灯亮红
色充满后红色指示灯熄灭，关机状态下3小时左右充满工作状态。

       音箱多音源连接播放时，可通过长按”  “键2秒来回切换
蓝牙模式、TF卡模式、音源输入模式、FM模式、U盘模式。

       音箱开机后，插入音频线选择到音源输入模式，再将音频线
的另一端连接电脑或者手机耳机插孔即可作为外接音箱，音频线
插入电脑，如电脑有弹出提示输出选择，应该选择耳机。

      音箱开机后，无其它设备连接时，默认进入无线模式，蓝灯
闪烁进入搜索配对状态，此时打开手机无线搜索设备找到设备名
“SPEAKER 5.0”点击连接即可成功配对。

        音箱开机后，然后插上充电线当外接天线，长按        键2秒
音箱切换至FM模式，FM模式下长按       键2秒后松开，音箱蓝色
指示灯快速闪烁，音箱提示搜索电台，此时等待1-2分钟音箱搜台
完成后，可通过      或       切换电台频道。

       音箱开机后，插入TF卡或者U盘，音箱提示TF卡模式/U盘模
式，TF卡或者U盘内有MP3音频文件时，音箱会自动播放U盘TF
卡内的音频文件短按      或      切换歌曲， 通过 + 或 - 调节音箱
音量大小，短按      键播放暂停音乐
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      将两台音箱同时开机后，长按其中一台音箱的        键2秒后，
音箱提示互联模式，此时音箱提示灯快速闪烁进入互联搜索配对，
等待4-6秒后，两台音箱互连成功，音箱蓝色指示灯状态常亮，此
时再用手机搜索设备名“SPEAKER 5.0”点击配对连接即可实现一
台手机连接两台音箱。

物品清单

安全警告

声明  示意图及使用说明 操作指南
    本手册描述的产品及附件某些特征和功能仅供参考。我公司保
留随时修改本手册中任何信息的权利，我公司对本手册中的所有
内容不提供任何明示暗示的保证，包括但不限于销售或者使用于
某特定的目的保证。在法律允许的范围内，我公司在任何情况下，
都不对因使用本手册相关内容而产生的任何特殊的、附带的、间
接的、继发性的损害进行赔偿，也不对任何利润、数据、商誉或
可预期的损失进行赔偿。  

        请在常温下存放使用本产品；
        请勿将本产品浸入水中；
        请勿丢掷，避免因跌落造成产品损坏；
        请勿自行拆解、修理和改造本产品；
        不要在靠近任何热源地方使用耳机；
        在易烯易爆区域，请关闭您的设备 ，并遵守相关标示说明，
以免引起爆炸或火灾，易燃易爆包括但不限于加油站燃料区,有爆
炸危险标志区域、有“关掉双向无线电设备”标志区域。把声音
调整至合适的音量，以免损坏您的健康和设备。
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上一曲/TWS互联切换键/收音机收台

下一曲

长按模式切换/短按播放暂停/接听电话

音量加

音量减

6

7

8

9

10

内存卡接口

U盘接口

外接音频口

充电接口

开/关音箱主机   

备注：商品不带适配器销售 

1台 1条   1份 
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充电说明

开/关机

模式切换

音箱连接

音乐模式

音源输入

免提通话

FM模式

参数说明

单台无线连接

2 同款两台无线互联

保修需知

        保修期内，用户需保修产品时，请填写本卡到购买商店接受
保修属下列情况之一的产品不属于免费保修的范围：
       1.超过保修期。由购买日期起，保修一年。
       2.用户自行拆机，机器结构有人为损坏的。
       3.用户维修或使用不当（如受潮、撞击、电压过高过低环境
过热过冷、入水等）而引起的损坏。
       4.随机配件不予保修。 

产品保修卡
日期

产品型号： 购货日期：

用户地址：
         数码播放器系列产品在出厂前已经严格检查本
公司司向用户 提供性能优良的产品及售后服务

保修部门 故障现象 保修人

产品保修卡

维
修
联

用
户
联

版       本：V5.0+EDR
喇       叭：Φ45mm *2
频率响应：100HZ-16KHZ
信 噪  比 ：≥85db
连接范围：直线有效距离10米
支持音频：MP3格式
输       入：5V     1A

将开关推到ON的位置，机器开机，推到OFF位置关机

合格证
QC

PASS

使用手册
使用前请仔细阅读此手册



           After the speaker is started up, plug in the 3.5mm audio 
cable as an external antenna and switch the speaker to FM mode 
by long pressing the         key . At this time, Radio auto search 
pressing the        key,the blue indicator light of the sound box 
flashes rapidly, and the radio station is searched automatically. 
At this time, no other operation is required.After finished, radio 
channels can be switched through pressing       or       .

        When the speaker is connected to multiple audio sources, 
you can switch by  long-press the "          " key for 2 seconds
mode. 

Wireless version:Wireless5.0+EDR
Speaker:Double Speakers 45mm  *2+one passive speaker
SNR:≥85db
FM Frequency Range :87.5-108Hz
Frequency Response:100Hz-16KHz
Battery: Lithium Battery
Audio format: Mp3
Playing Time : 6~8 Hours
Input Voltage:5V    1A
Product size:180mmX63mmX44mm
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         When the speaker is connected, press the         button on
the speaker to answer the call when someone calls into the 
phone. When the call is over, press the           button again to 
hang up the call.

       The Micro interface is connected with the 5V    1A charger, 
and the charging process is bright red.After the color is full, the 
red indicator lights go off, and the working state is full about 3 
hours after the shutdown.

       When turn ON/OFF the key to the ON position and the
 indicator  light is bule ,It works;OFF,not.

         After opening the loudspeaker box, when there is no other 
device connection, the default access to search matches. The 
blue light flashes into the search pairing state. At this point, turn 
on the mobile phone's BT wireless search device and find the 
device name "SPEAKER 5.0". Click the connection and the 
pairing will be successful.

         After the speaker is started up, insert the TF card or usb
 drive, and the speaker will automatically play the audio files in 
the TF card of the usb drive.Short press      or      to switch songs, 
press + or - to adjust the sound box volume, short press        key 
to play suspended music.

          After two loudspeaker boxes opening, long-press the    
switch button for 2 seconds and release it after the speaker box
 is prompted. At this point, the spaker box prompt light flashes 
rapidly and enters the matching mode of the search box After 
waiting 6-8 seconds, the two speakers are connected to each
 other successfully, and the blue indicator of the speakers is 
always on. At this point, you can use the mobile phone search 
device name "SPEAKER 5.0" to click the paired connection to 
connect one phone to two speakers.

Package Include

Specification

Attention Buttons  instruction Operation guide

       Please read and keep this Manual,adn pay attention to the 
below warnings.
       NO strong impact on the machine.
       Do not use when you are close to the strong magnetic or 
electric field.
       Do not disassemble,repair and rebuild.
       Do not clean the machine by water. 
       Low power consumption may cause distortion of the sound ,
please charge in time .
       Please disconnect the power supply if you are not going to 
use it for quite some time .
       The charging voltage is 5V,The speaker’s internal chip will 
be burned out and couldn’t work normall if using higher charger.

1

1

2

3

4

5

Previous  song/Radio auto search/
TWS Interconnected 

Next Song

Mode Switching/Play/Pause/Phone

Volume Up

Volume Down
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 Memory card slot

 U disk slot

AUX

Charging interface

OFF/ON

SPEAKER  

1pcs 1pcs   1pcs

 USB CABLE USER MANUAL
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Charging description

ON/OF

Mode  Witching

Wireless connection

Music Mode

         After the speaker is turned on, insert the 3.5mm audio cable 
and select the input mode of the sound source,and then connect 
the other end of the 3.5mm audio cable to the headphone jack 
of your computer or mobile phone to act as an external speaker.

AUX Mode

Hands-free calls

FM Mode

One-to-one connection
2

One-to-two connection2

USER MANUAL
Please read me before using



 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

           

         

            

   

           

      

 

 

  

             

                 

              

            

            

FCC Warnning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 

pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 

protection againstharmful interference in a residential installation. This equipment generates, 

uses and can radiateradio frequency energy and, if not installed and used in accordance with 

the instructions, maycause harmful interference to radio communications. However, there

is no guarantee thatinterference will not occur in a particular installation. If this

equipment does cause harmfulinterference to radio or television reception, which can be 

determined by turning the equipmentoff and on, the user is encouraged to try to correct the 

interference by one or more of thefollowing measures:

• Reorient or relocate the receiving antenna.

• Increase the separation between the equipment and receiver.

• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected.

• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer 

could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 

conditions:

(1)This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 

interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled

environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm 

between the radiator and your body. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




